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“Lan.. Ehliyetini ver...”

Trafik yılında 
kazalar arttı

AYKUT TUZCU

Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun 
eski yazıları bu köşede yer almaya 

devam edecek
Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun                                                                                                                             

26 Ağustos 2011 tarihli yazısıdır.
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Sonun başlangıcı: 
Gold Dinar 
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4’TE

4’TE

Kaddafi, epey bir süredir düşündüğü, 
yakınlarına danıştığı konuyu 30 Mart 
2009’da Katar’ın başkenti Doha’daki 
toplantıda resmen açıklamıştı.

“Altın Dinar” olarak isimlendirdiği yeni 
para birimini ilk kez bu toplantıda detaylı 
bir şekilde anlatmıştı.

Petrolümüzü neden dolarla satıyoruz?
Neden bütün kontrolü Amerikalılar’ın, ne 

idüğü belirsiz dolarına bağlıyoruz?
Buna benzer soruları peş peşe heyecanlı 

bir şekilde sıralarken, arada laf atanlar 
oluyor!

“Euro’yla mı satalım, Muammer?”

Halkın malını, canını, namusunu 
korumakla görevli polisin, 
vatandaşın onuru ile oynaması 
büyük tepki ile karşılanıyor. Trafik 
polisinin vatandaşlara böyle hitap 
etmesi ayıplanıyor.

Caddelerde gezen trafik 
ekiplerinden bazılarının 
vatandaşlara karşı gayet haşin 
davrandığı, adeta hakaret ettiği 
her gün gazetemize yapılan 
şikayetlerden anlaşılıyor. 

6 Bin 172 trafik 
kazasında 91 kişi öldü

Geçen yıl 6 bin 172 trafik kazası 
meydana geldi, kazalarda 91 kişi 
öldü, 2 bin 186 kişi yaralandı. 
Kazalar, yarım bıraktığı yaşamların 
yanı sıra 7 trilyon 700 milyar lira da 
ekonomik kayba yol açtı. Bayram 
süresince ise kentimizde meydana 
gelen 62 trafik kazasında 14 kişi 
yaralandı iki kişi ise yaşamını yitirdi.

Deprem sonrasında 
74 bin kişi göç etti

2023 yılı iç göç istatistiklerine göre Kahramanmaraş depremlerinden 
etkilenen Antep’ten 73 bin 835 kişi başka illere göç etti.

30 bin 987 kişi 
doğal afet sonucunda 
başka illere göç etti

7 bin 688’i tayin 
değişikliği, 5 bin 628’i iş 
bulmak ve işe başlamak, 
12 bin 748’i eğitim, 3 
bin 151’i medeni durum 
değişikliği-ailevi nedenler, 
bin 457’si daha iyi konut 
ve yaşam koşulları, 5 bin 
259’u hane-aile fertlerinden 
birine bağımlı göç, 652’si 
memlekete geri dönme, 
194’ü sağlık-bakım, bin 
158’i ev alınması, 665’i 
emeklilik, 30 bin 987’si 
doğal afet sonucunda başka 
illere göç etti. 

Antep’te çöp kültürü 
bir türlü gelişmiyor
Türkiye’nin en büyük sanayi ve 

metropol kentleri arasında yer 
alan Antep, çöp kent olma yolunda 
ilerliyor. Vatandaşların çöplerini 
çöp kutusu veya konteyner yerine 
yerlere atması sonucunda ortaya kötü 
görüntü çıkmasına neden oluyor. 

Haberlerinizi de kendi 
sitenizde yayınlayın

Türk Mühendis ve Mimar Odaları Birliği, genel 
kurul ilanlarının gazetelerde yayımlanmaması kararı 
aldı. Tasarruf Tedbirlerini eleştiren Birlik Yönetim 
Kurulu’nun, aldığı kararla basın sektörünü günah 
keçisi ilan ettiğini belirten ABB Genel Başkanı M.Bora 
Zor, “ Her fırsatta demokrasiye vurgu yapan Mühendis 
Odaları’nın demokrasinin en önemli unsurlarından 
birisi olan basın sektörüne darbe vuracak kararı, 
söylemleri ile hiç uyuşmamaktadır.” dedi.
Resmi 

Gazete’nin  15 
Ağustos 2024 
Perşembe günü 
yayınlanan sayısı 
sonrası  Türk 
Mühendis ve 
Mimar Odaları 
Birliği tarafından 
verilecek olan 
ilanlar, artık 
gazetelerde 
yayınlanmayacak. 4’TE

Kentte esnafın fahiş fiyat uygulaması turizm sektörüne darbe vurdu

Ekonomideki 
başarısızlıkların faturasını 

turizm sektörü ödüyor
Turizm sektörünün ekonomiden 

doğrudan etkilendiğini ifade eden Yılmazer, 
‘’Ekonomideki başarısızlıkların tamamının 
faturasını turizm sektörü ödüyor. İnsanlar, 
yoksul ve çok zenginler olarak ikiye ayrıldı. 
O nedenle pazara çıkmayan insan tatile 
çıkamıyor. Çok varlıklı olanlar da çok rahat 
bir şekilde her yere gidebiliyorlar. Ülkenin 
kaymağını bu insanlar yiyor. Her konuda 
olduğu gibi turizmde de bir devlet politikası 
olmaması nedeniyle günü birlik kararlar 
sonucunda sektör çok büyük zarar görüyor’’ 
açıklamasını yaptı. 

Gaziantep’te bir 
açgözlülük söz konusu

Gaziantep’te bir açgözlülük söz konusu 
olduğunu kaydeden Yılmazer, ‘Yabancı 
turisti kente çekebilmek için 38 yıldan beri 
çaba sarf ediyoruz.” dedi. 

Gaziantep’e gelen yerli-yabancı turist sayısının azaldığını kaydeden Arsan Seyahat Acentesi Yönetim Kurulu 
Başkanı Ayşenur Yılmazer, ‘’Hiçbir şey maliyetiyle değil, kaça satabilirim mantığıyla hareket edildiği için 
Gaziantep pahalı bir kent olarak algılara girdi. O nedenle turistler bu şehre gelirken iki defa düşünüyor’’ dedi. 

Turist Antep’e gelirken 
artık iki kez düşünüyor

‘’Dünyanın her ülkesine her kalitede ürün üretip 
gönderebilecek kapasitede üreticilerimiz var”

Sektör olarak en büyük Sektör olarak en büyük 
sorunumuz markalaşamamaksorunumuz markalaşamamak

İlk hedeflerinin 
markalaşmak ve daha 
fazla ihracat olduğunu 
kaydeden Resul 
İncearık, ‘’Sektör olarak 
en büyük sorunumuz 
markalaşamamak. 
Çok kaliteli ve iyi 
ayakkabılar üretmemize 
rağmen bunu tüketiciye 
sunamıyoruz. O yüzden 
en büyük hedefimiz 
Gaziantep’ten bir marka 
çıkarmak’’ ifadelerini 
kullandı. 4’TE

Vatandaş artık sıfır daire 
almakta zorlanacak 

Temmuz ayı konut satış istatistikleri açıklandı. 
Türkiye’nin en büyük metropol kentleri arasında yer alan 
Antep’te ikinci el konuta rağbetin artması dikkat çekti. 

TÜİK, Temmuz ayı konut satış 
istatistiklerini kamuoyuna duyurdu. 
Türkiye genelinde konut satışları 
Temmuz ayında bir önceki yılın aynı 
ayına göre yüzde 16 artışla 127 bin 88 
oldu. Ayrıca 2023 yılının temmuz ayında 
3 bin 158 konutun satıldığı Antep’te 
2024’ün temmuz ayında 568 artışla 3 bin 
726 konut satıldı. 4’TE

Tarım sektöründe 
sorunlar artıyor

Destek yetersiz: 2025’te ödenecek 2024 
destekleri hâlâ açıklanmadı. 2023’te 63.4 
milyar lira olan destek, bu yıl 91.6 milyar lira 
oldu ve artış enflasyonun altında kaldı. 2’DE

Türkiye’nin en fazla 
Suriyeli barındıran 
ikinci şehri Gaziantep

4’TE

M.Bora Zor

Ayşenur Yılmazer

Hasan 
Eryılmaz



Yeni bir para birimi oluşturalım: Altın 
Dinar!

Altın karşılığı para basalım. 
Petrolümüzü de bu para birimi ile 
satalım. Altın arttı, düştü... Petrolümüz 
de buna bağlı olsun. Dolardan 
kurtulalım.

Bu müthiş fikir karşısında yüzler 
geriliyor, toplantıya katılanlar birbiri 
ile konuşmaya başlayınca salonda bir 
uğultu yükseliyor.

Kaddafi tekrar konuşmaya 
başlıyor, düşüncelerini örneklerle 
detaylandırıyor.

Dünyanın en büyük petrol 
rezervlerine sahip ülkesi Suudi 
Arabistan sessiz kalıyor. Ama ikinci 
büyük Venezüella’nın Hugo Chavez’i ile 
üçüncü büyük İran teklifi hemen kabul 
ediyor. Dünyanın en kaliteli petrolünü 
üreten Libya’nın önerisini diğer bazı 
ülkeler de benimsiyor. 

Zaten, bu üç ülkenin petrol rezervleri 
dünyanın bilinen petrol rezervinin 
yüzde 30’undan fazla!

Yani, durum çok ciddi.
Doların tahtı ciddi bir şekilde 

sarsılabilecek duruma geliyor!
İşte, bu tarihten bir gün sonra, 31 

Mart’ta ABD düğmeye basıyor.
Çok değil, iki sene sonra ne Kaddafi 

kalacaktır, ne de doğmadan ölen Altın 
Dinar!..

Hugo Chavez, önce petrolü 
millileştirdi, sonra ülkesindeki 
zengin altın madenlerini... Yetmedi, 
ülke dışındaki merkez bankalarında 
bulunan (Örneğin İngiltere Merkez 
Bankasın’daki 11 milyar dolar 
değerindeki altın) altınlarını geri istedi, 
ben muhafaza edeceğim, dedi!

Chavez kanser hastalığına yakalandı. 
Tedavi oluyor.

Suudi Arabistan Krallarına bir 
şey olmuyor. Çünkü onlar, “Cici 
krallar”. ABD ile dalaşmıyorlar. Bütün 
paralarını, altınlarını ABD’de tutuyorlar. 
Söz hanek etmiyorlar! İyi ilişkileri hep 
sürdürüyorlar. Böylece hem güvendeler, 
hem krallığın tadınıçıkarıyorlar! Her 
yere demokrasi götürmeye çalışan 
ABD, Suudi Krallarını örnek demokrat 
insanlar olarak görüyor!
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Gazetemizin sahibi Aykut 
Tuzcu’nun eski yazıları bu köşede 

yer almaya devam edecek

Sonun başlangıcı: 
Gold Dinar 

Futbol yalnız futbol değildir 
Ali Koç, Fenerbahçe’ye başkan olursa 

hayatının hatasını yapar.
Ama öyle görünüyor ki, olacak!
En güçlü aday pozisyonunda, hemen 

herkesin zımmen onayını almış, üzerinde 
konsensus sağlanmış gibi duruyor.

Olağanüstü kongrede Fenerbahçe tarihinde 
en çok oyla, belki de oy birliği ile başkan 
seçilecek.

Neden Ali Koç’a bu kadar itibar ediliyor?
Her şeyden önce başkanlığa bayağı yakışır 

bir duruşu var. İtibarlı bir başkan olacağı 
kesin. Yalnız Türkiye’de değil, Avrupa’da da 
büyük itibar göreceğini zannediyorum.

Söylemeye gerek var mı; Türkiye’nin en 
zengin adamı olarak maddi hiçbir şeye 
tenezzül etmeyecektir, Koç Holding’in eşsiz 
muhasebe sistemini Fenerbahçe‘ye kuracak, 
başkanın muhasebesi yerine kurumsal ve 
normal muhasebeyi oluşturacaktır. Koç, 
karı ne olursa olsun, aşırı borçlanmayı 
sevmez. Kulübe, ayakları yere basan sitemi 
ve prensipleri getirecek, eminim gelirlerini 
artıracak, harcamaları da Koç gibi, yani 
kuruşu boşa harcamamak üzerine kuracaktır. 
Özetle, Fenerbahçe tam anlamıyla kurumsal 
bir yapıya kavuşacaktır.

Bütün bu yazdıklarım çok önemli. Ama 
asıl önemli olan ne derseniz, önce Ali Koç’un 
gençliği ve kişisel başarıya ulaşmak istemesi ve 
de vizyonu...

Fenerbahçe ‘annesinin liginde’ oynayan, 
Avrupa standartlarına göre mütevazi bir futbol 
takımıdır. Zaman zaman Avrupa kupalarında 
parlar gibi olmuşsa da, istikrarlı performansı 
olmadığı için tanınırlığı istenilen düzeye 
ulaşamamıştır. 

Nasıl ülkeler kalkınmak, gelişmek için 
demokratik bir yapı içinde olmaları 
gerekiyorsa, futbol kulüplerinin yönetiminde 
de aynı şekilde özgür ortamda birlikte 
çalışabilecek yetenekli insanlar olması gerekir. 
Yani, “Seni evinden, karının koynundan 
aldırırım!” tehdidinde bulunabilen yöneticiler 
değil. Veya işyerlerindeki çalışanlarını kulübe 
üye yapıp, onların oyuyla başkan seçilip, 
kulübün kasasını kendi cebi haline getiren, 
sonra da “İşte kulübün geliri bu, gideri de şu, 
zararı ben çoluğumun çocuğumun rızkından 
kesip ödüyorum” palavrasıyla malı kökten 
götüren, güya itibar sahibi olduğunu zanneden 

yöneticiler de değil.
Yanlış anlaşılmasın, bütün kulüp 

yöneticililerinin böyle olduğunu iddia 
etmiyorum. Ancak futbolun kendi hukuku, 
kendi kuralları olan çok değişik bir sektör 
olduğunu bilmek gerekir.

100 maç kazanırsınız, sizi yere göğe 
sığdıramazlar, yarı tanrı gibi olursunuz. 
101’inci maçta kazara yenilince, sizden kötü, 
sizden (kelimeleri telaffuz etmek istemiyorum) 
insan olmaz!

Mehmet Ali Aydınlar, her sene cebinden 10 
milyon dolar verdiği Fenerbahçe Voleybol 
Takımı’nı Avrupa şampiyonu yaptı. Sonra TFF 
Başkanı oldu, şike konusu patladı, krizi iyi 
yönetemedi ama Fenerbahçe’yi hep koruyan 
bir tutum içinde kaldı. Buna rağmen her 
şey unutuldu, Fenerbahçe için açıkça Türk 
Futbolu’nu tehlikeye atmadığı için tu kaka 
edildi ve voleybol takımı sporsorluğundan 
alındı. Böyle saçma, böyle adaletsiz, böyle rezil 
bir yaptırım olabilir mi? Bu sektörde olur, hep 
oluyor...

Şampiyonluğu bulunmayan, pek önemli 
başarısı olmayan, hep ortalarda gezinen 
Gençlerbirliği’nin başkanı hazretlerinin 
heykelini Gençlerbirliği’nin yeni tesislerine 
dikmişler. O da, “Henüz yaşayan bir insan 
için keşke yapmasaydınız...” gibi yandan çarklı 
laflar edip, “Yan cebime koyun” demiş. Bu 
camia böyle.

Şimdi bu camiaya, sektöre Ali Koç nasıl 
başkanlık yapacak?

Kendi kurumsal prensiplerini getirerek bir 
devrime imza mı atacak, yoksa mevcudun 
devamı mı olacak? 

Aslında bu soruyu sormazdan önce şunu 
bilmek gerekir: Koç ailesi Ali Koç’a böyle bir 
serüven için izin verir mi?

Bence vermez! 
Koç ailesi futbola hep ilgi duymuştur. 

Rahmi Koç koyu Beşiktaşlıdır ve Süleyman 
Seba başkanken önemli maddi yardımda da 
bulunmuştur. 

Ama başkanlık çok başka...
Ali Koç, Fenerbahçe’ye neden başkan olmak 

ister ki!
Acaba ağabeyi Mustafa’nın gölgesinde 

kalmak onu rahatsız mı ediyor? 
Ali Koç, Fenerbahçe krizi nedeniyle 3-5 gün 

yer aldığı medyada belki de ağabeyinin bir 

yılda yer aldığından daha fazla yer aldı! Bu 
durum onun ruhunun derinlerine nüfuz etmiş 
midir?

Bu çok önemli çünkü benzeri bir durum 
Gaziantep’te de oldu. Meğer yıllarca ağabeyin 
gölgesinde kalmış değerli bir işadamı, önemli 
bir sivil toplum görevi üstlenip gazetelerde 
boy boy resimleri çıkıp, televizyonda görkemli 
endamını sergileyip, resmi davetlerde 
konuşmalar yapmayı hayalinde yaşatırmış da 
bizim dikkatimizi çekmezmiş!

Bunu görünce, İsmet İnönü’nün ünlü sözünü 
hatırladım: “İnsan hayatına sığan değişiklikler 
hayret vericidir!”

Benim kişisel kanaatım, AK Parti 
de Aziz Yıldırım’dan rahatsızdı. Onun 
pervasız tavırları, iş halletmekteki kural 
tanımayanyönetim anlayışı, her gün 
gazetelerin spor sayfalarındaki tehdit kokan, 
‘kimse bana dokunamaz!’ mesajı veren 
haberler herkesin dikkatini çekiyordu. Yarı 
şaka da olsa, ‘Fenerbahçe Cumhuriyeti’nin 
varlığı, birçok kesimde yadırgamanın ötesinde 
rahatsızlık yaratmıştı.

Ali Koç’u tanıyan herkes onun fevri yapısı 
olduğunu söyler. Ailesi izin vermezse vazgeçer 
mi? Bugüne kadarki gelişmeler Ali Koç’un risk 
almaktan çekinmeyeceğini gösteriyor. Ancak 
henüz Aziz Yıldırım da pes etmiş değil!

Diğer kulüplerin başkanlarının bazıları, 
o makamın itibarı kullanmak için başkan 
olmuşlardır. Bazı makamlarla daha 
kolay temas kurabilmek uğruna bu işe 
soyunmuşlardır.

Ali Koç için böyle bir şey söz konusu değil. 
Ya bir çığır açacak, bütün kulüplere örnek 
olacak, bu işe bir standart gelecek, herkes 
haddini bilecek, Türkiye futbolda Avrupa’da 
yükselecek. Ya da, Ali Koç’u alicengiz 
oyunlarıyla rahatsız edip, mevcut statünün 
devamını sağlayacaklar.

Benim görüşüm, Ali Koç bu işe kesinlikle 
soyunmamalı. Bu iş ekselansların işi değil, 
çarıklı erkan-ı harple başetmek hiç kolay 
değil.Topu gördüğünde, bomba diye karakola 
götürebilecek bazı adamlar hala görev başında!

Aykut Tuzcu’nun 
26 Ağustos 2011
tarihli yazısıdır

Kaddafi, epey bir süredir 
düşündüğü, yakınlarına danıştığı 
konuyu 30 Mart 2009’da Katar’ın 
başkenti Doha’daki toplantıda 
resmen açıklamıştı.

“Altın Dinar” olarak isimlendirdiği 
yeni para birimini ilk kez bu 
toplantıda detaylı bir şekilde 
anlatmıştı.

Petrolümüzü neden dolarla 
satıyoruz?

Neden bütün kontrolü 
Amerikalılar’ın, ne idüğü belirsiz 
dolarına bağlıyoruz?

Buna benzer soruları peş peşe 
heyecanlı bir şekilde sıralarken, 
arada laf atanlar oluyor!

“Euro’yla mı satalım, Muammer?”
İşte tam da bu laf atmaya 

iyice sinirlenen Kaddafi planını 
patlatıyor:

“Hayır, altın Dinar’la satacağız...”
Ortalığı derin bir sessizlik 

kaplıyor.
Bazıları konuyu bildiği için daha 

da heyecanlanıyor.
Kaddafi devam ediyor.

Destek yetersiz: 2025’te 
ödenecek 2024 destekleri hâlâ 
açıklanmadı. 2023’te 63.4 
milyar lira olan destek, bu yıl 
91.6 milyar lira oldu ve artış 
enflasyonun altında kaldı.

Yüzde 1 yine yok: Tarım 
Yasası’na göre GSYH’nin en az 
yüzde 1’inin tarım destekleri 
için ayrılması gerekiyor. Ancak 
AKP yasadaki bu hükmü 
uygulamıyor

Kuraklık artıyor: Örneğin 
Çukurova’da kuraklık 
nedeniyle sonbaharda 
bazı ürünler için sulama 
yapılamayacak. Ayrıca birçok 
yerde hâlâ “salma sulama” 
yöntemi kullanılıyor. Bu su 
tüketimini artırıyor.

Girdi maliyetli: Mazot, 
gübre, elektrik fiyatları artıyor. 
Akaryakıta hemen hemen her 
hafta zam geliyor. Ayrıca işçilik 

maliyetleri de yükseliyor. 
İhracata kısıtlama: İktidar 

yanlış politikalarının 
faturasını çiftçiye kesiyor. Fiyat 
artışlarını dizginleyebilmek 
için ihracata kısıtlama 
getiriliyor. Ancak bu da pazar 
kaybına neden oluyor. 

Ziraat Mühendisleri Odası 
Başkanı Baki Remzi Suiçmez 
de, iktidarın uyguladığı 
politikalar değişmediği 
sürece 2025’in tarım için çok 
daha zor olacağını söyledi. 
Kemer sıkma politikalarından 
tarıma da yeterli desteğin 
verilemeyeceğinin 
anlaşıldığını belirten Suiçmez, 
ayrıca tarımsal üretimin 
planlanması ile sözleşmeli 
üretici yönetmeliklerinin 
yayımlandığını ancak hiçbir 
hazırlık yapılmadığını 
kaydetti.t24

Tarım sektöründe Tarım sektöründe 
sorunlar artıyorsorunlar artıyor

Tarım sektöründe eylemlere konu olan 
sorunların 2025’te artması bekleniyor

2024 yılı temmuz ayında 
merkezi yönetim bütçe 
giderleri 827,7 milyar TL, 
bütçe gelirleri 730,9 milyar 
TL oldu. Buna göre, bütçe 
açığı 96,8 milyar TL olarak 
gerçekleşti.

Hazine ve Maliye 
Bakanlığı tarafından yapılan 
açıklamaya göre, merkezi 
yönetim bütçesi 2023 yılı 
temmuz ayında 48 milyar 
574 milyon TL fazla vermiş 
iken 2024 yılı temmuz 
ayında 96 milyar 776 milyon 
TL açık verdi. 

2023 yılı temmuz ayında 
86 milyar 281 milyon TL 
faiz dışı fazla verilmiş iken 
2024 yılı temmuz ayında 4 
milyar 238 milyon TL faiz 
dışı açık verildi.

Faiz harcamaları 92 
milyar TL oldu 

Merkezi yönetim bütçe 
giderleri temmuz ayı 
itibarıyla 827 milyar 
706 milyon TL olarak 
gerçekleşti. Faiz harcamaları 
92 milyar 539 milyon TL, 
faiz hariç harcamalar ise 735 
milyar 167 milyon TL olarak 
gerçekleşti.

2024 yılı temmuz ayında 
bütçe gelirleri 730,9 

milyar TL ve bütçe açığı 
96,8 milyar TL oldu. Faiz 
dışı bütçe giderleri 735,2 
milyar TL ve faiz dışı açık 
ise 4,2 milyar TL olarak 
gerçekleşti.

Açıklamada şöyle denildi:
"2024 yılında merkezi 

yönetim bütçe giderleri 
için öngörülen 11 trilyon 
89 milyar 37 milyon TL 
ödenekten temmuz ayında 
827 milyar 706 milyon TL 
gider gerçekleştirilmiştir. 
Geçen yılın aynı ayında 
ise 455 milyar 840 milyon 
TL harcama yapılmıştır. 
Temmuz ayı bütçe giderleri 
geçen yılın aynı ayına 
göre yüzde 81,6 oranında 
artmıştır. Giderlerin 
bütçe ödeneklerine göre 
gerçekleşme oranı ise 2023 
yılında yüzde 8,2 iken 2024 
yılında yüzde 7,5 olmuştur. 
Faiz hariç bütçe giderleri 
geçen yılın aynı ayına göre 
yüzde 75,8 oranında artarak 
735 milyar 167 milyon 
TL olarak gerçekleşmiştir. 
Faiz hariç giderlerin 
bütçe ödeneklerine göre 
gerçekleşme oranı ise 2023 
yılında yüzde 8,5 iken 2024 
yılında yüzde 7,5 olmuştur.

Bütçe temmuzda 96,8 
milyar TL açık verdi
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Caddelerde gezen trafik 
ekiplerinden bazılarının 
vatandaşlara karşı gayet haşin 
davrandığı, adeta hakaret ettiği 
her gün gazetemize yapılan 
şikayetlerden anlaşılıyor. Bir 
okurumuz, 385 plaka NO.lu 
ekipten bir polisin gayet asık bir 
suratla «Lan... ehliyetini ver... Lan 
muayene kağıdını da versene...» 
diye hitap ettiğini gazetemize 
telefon ederek söyledi. Ayrıca 
trafik polisinin haysiyeti ile 
oynadığından şikayetçi olduğunu 
da bildirdi. Başka bir okurumuz, 
aynı gün ve aynı ekipteki polisten 
söz ederken: «Çok fena konuşuyor. 
Hakaretine karşılık versem belki 
beni tokatlayacak, ya da daha ağır 
hakaretler yapacaktı...» diye dert 
yanarken sözlerine şunları ilave 
ediyordu: «Polis kibar olursa ne 
kaybeder?... Polis nazik olursa 
daha çok saygıya layık olmaz 
mı?... Canımızı, malımızı koruyan 

polisin onurumuzu da koruması 
gerekirken, Lan… diye konuşması 
doğrusu çok ağrıma gitti…”

Telefondaki vatandaş, trafik 
polisinin kendisine “lan…lan…” 
diye hakaret etmesinden öyle 
üzülmüştü ki, sesi titreyerek 
şikayetini şöyle sürdürüyordu: «O 
kadar hırslandım, o kadar öfkeye 
kapıldım ki, bir ara ulan sensin 
diyesim geldi. Sırtındaki elbisenin 
devleti temsil ettiğini düşünerek 
söylemedim...» 

Yukarıdaki sözler sadece iki 
okurumuza ait tir. Oysa, her 
gün birçok vatandaşımız trafik 
polislerinden hakaret gördüklerini 
gazeteci arkadaşlarımıza 
söyleyerek sıkıntılarını dile 
getirmektedirler... Gaziantep 
halkının bu kadar hakarete 
dayanamayacağımdan 
duyduğumuz endişeyi sayın Vali 
ve sayın Emniyet Müdürüne 
duyurmak istedik...

“Lan.. Ehliyetini ver...”
Halkın malını, canını, namusunu korumakla görevli polisin, 

vatandaşın onuru ile oynaması büyük tepki ile karşılanıyor. 
Trafik polisinin vatandaşlara böyle hitap etmesi ayıplanıyor. NAZAN HIDIROĞLU

Hacı Rüştü Yıldız, Elâzığ 
Palu 1933 doğumlu. 
Hayvancılık dede mesleği. 
1962’den beri ihracat yapıyor. 
Önce Adana'da çalışmış. 
1974 yılında Gaziantep'e 
gelmiş. Ben buraya 
geldiğimde kimse ihracatı 
bilmezdi. İhracatı önce ben 
yaptım. Sonra yavaş, yavaş 
gelişti. Önce kaçakçılık çoktu. 
Şimdi öyle değil. 10-12 kişi 
ile geçen sene 30 milyon 
dolarlık ihracat yaptık. 

-Canlı hayvanın, dünü, 
bugünü hakkında bir 
toparlama yapar mısınız? 

-Bence ihracat 12 ay açık 
kalırsa her gün daha iyiye 
gider. Ancak bir takım 
zorluklar ihracatı engelliyor. 
Örneğin nakliye teskeresi. 
Bunun kimseye bir yararı 
yok. İhracat pazarımız geniş, 
ihracatta sınırlama konmazsa 
her gün durumumuz daha 

iyiye gidecektir. 
-Böylece 2. sorumuzu, 

yani ihracatta karşılaştığınız 
sorunları da söylemeye 
başladınız. 

-Evet, bir diğer sorun, her 
ihracatçı 250 ton ihracat 
lisansı alıyor. Bu kontenjanın 
serbest bırakılması daha 
yararlıdır. Daha çok yaparız. 
Formaliteler kaldırılmalıdır. 

-Formalitelerin 
kaldırılması, yada azaltılması 
için ne önerirsiniz?

-Gümrük, veteriner, maliye, 
borsa, ihracatçı bir arada 
olmalıdır. Ancak o zaman 
temiz ve iyi ihracat olur, 
devlet güçlük çekmez. 

-Şimdiki hayvan 
pazarının yeri hakkında ne 
düşünüyorsunuz? 

-Üst tarafı genişletilmelidir. 
İyi bir plan şarttır. Devlet 
daha iyi bir yer buluyorsa 
onu da kabul ederiz. Ancak 
50 yazıhane pazarın içinde 

olmalıdır. Hayvan pazarı 
ve çıkış yeri aynı yerde 
olmalıdır. Yanma otel yapıp, 
hayvan satın alanlar da, 
satanlar da güç durum da 
kalmamalıdır.

-Canlı hayvan mı, et 
ihracatı mı daha yararlıdır? 

-Şimdiki canlı hayvan 
ve et ihraç politikası çok 
yanlıştır. Bazı firmalar 
gözünü devlete koyarak eti 
ucuz satıp, üreticiden ucuz 
almaya başlamıştır. Geçen yıl 
224 bin baş hayvan gitmiş, 
265 milyon dolar döviz 
gelmiştir. Aynı yıl 44 bin 
ton et gitmiştir. 104 milyon 
dolar gelmiştir. Canlı hayvan 
için 17 milyon fon parası 
yatırılmış, ette 18 milyar 
vergi iadesi alınmıştır. Bunun 
takdirini devlet yapsın, 
hangisi yararlı karar verilsin. 
1985'te 50 milyon fon 
yatırılmış, ette bu kadar vergi 
iadesi alınmıştır.

Kendi sorunları kendi ağızlarından…

“İhracat 12 ay açık kalmalı”
Bürokratik engeller azaltılmalıdır. Et ihraç politikası çok yanlıştır. Bazı holdingler 

gözünü devlete koyarak eti ucuz satıp, üreticiden ucuza almaya başlamışlardır.

Kıbrıs mahallesinde oturan Kemal 
Demiröz' ün ısınmak için sobayı 
yaktıktan sonra komşuya oturmaya 
gitmesi evinin yanmasına neden 
oldu. Komşudan eve erken dönen 
Kemal'in oğlu Hüseyin Demiröz 
evlerinden alevlerin çıktığını 
görünce itfaiyeye haber verdi. 
Komşuların ve itfaiyenin yardımıyla 
yangın kısa sürede söndürüldü. 
Yangında 30 bin liralık zararın 
meydana geldiği söylendi.

Yakılıp bırakılan soba evi yaktı

Gaziantep hazine avukatlarından 
Mehmet Gürsoy dün geçirdiği kalp krizi 
sonucu öldü. Cenazesi bugün kaldırılacak. 
İstanbul'da ki oğlunun gelmesi bekleniyor, 
SABAH merhuma Tanrı'dan rahmet, 
yakınlarına başsağlığı diler.

Hazine avukatı 
Mehmet Gürsoy vefat etti 

Bayramda 62 trafik 
kazası meydana geldi

Emniyet Müdürü Feyzullah 
Arslan, Gazianteplileri trafik 
kurallarına uymaya, trafik kurallarına 
uymayanları uyarmaya çağırdı. 
Arslan, "Gelişen dünyanın hızına 
araçlarımızı hızlı sürerek yetişemeyiz. 
Araçlarımızı hızlı sürersek kaza 
yaparız" dedi.

Trafik kurallarının insanların can 
ve mal güvenliği için var olduğunu 
ifade ede Arslan, "Yolda bulmayan 
canın yolda kaybedilmemesi" için 
trafik kurallarına uymanın zorunlu 
olduğuna dikkati çekti.

Arslan, Gaziantep'te geçen yıl 
toplam 6 bin 172 trafik kazası 
meydana geldiğini, kazalarda 91 
kişinin hayatını kaybettiğini ve 2 bin 
186 kişinin yaralandığını söyledi.

2 Bin 186 kişi yaralandı 
ya da sakat kaldı

Trafik kazalarında, 1994 yılında 
1993 yılına oranla yüzde 40,6 
oranında artış görüldüğünü, 
kazalarının, 7 milyon 700 bin YTL 
(7 trilyon 700 milyar lira) ekonomik 
kayba yol açtığını ifade eden Arslan, 
"Trafik kazalarının önüne geçmek 
için kontroller yapıyoruz. Geçen yılki 
denetimlerde 3 bin 764 araç trafikten 
menedildi. Trafik kurallarının ihlali 
nedeniyle 6 milyon 100 bin YTL (6 
trilyon 100 milyar lira) para cezası 
uygulandı.

Sürücü de yaya da trafik kurallarına 
uymayı prensip edinmeli. Kendisine 
neden kırmızı ışıkta geçtiğini soran 
polis memuruna (kırmızıyı fark 
ettim ama sizi fark edemedim) diyen 
sürücülerimiz var. Yani sürücü polisin 
yazacağı cezadan korkarak değil 
kendisine ya da başkalarına zarar 
vermekten korkarak kurallara uymaya 
kendini mecbur hissetmeli." diye 

konuştu.
Arslan, trafik kazalarının önlenmesi 

için denetim yanında sürücülerin 
ve toplumun eğitilmesi gerektiğine 
inandıklarını belirterek, bu inançla 
denetimler yanında eğitim çalışması 
da yürüttüklerini bildirdi.

Trafik kazasında iki 
kişi öldü 6 kişi yaralandı

Gaziantep-Osmaniye Karayolu 
Ayıboğazı mevkiinde, Nedim 
Beydilli'nin kullandığı 27 RK 693 
plakalı kamyonet kontrolden çıkarak, 
karşı yönden gelen Hüseyin Göçer 
idaresindeki 27 SE 096 plakalı 
minibüsle çarpıştı.

Kazada, minibüstekilerden Hüseyin 
Göçer (38) ve Enver Çakmak (13) 
hayatını kaybetti. Yaralanan Nedim, 
Döne, Mehmet Ali, Hüseyin Cem ve 
Nurcan Beydilli ile Sedat Çakmak, 
Gaziantep Devlet Hastanesi'nde 
tedavi altına alındı.

6 Bin 172 trafik kazasında 91 kişi öldü

Trafik yılında kazalar arttı
Geçen yıl 6 bin 172 trafik kazası meydana geldi, kazalarda 91 kişi öldü, 2 

bin 186 kişi yaralandı. Kazalar, yarım bıraktığı yaşamların yanı sıra 7 trilyon 
700 milyar lira da ekonomik kayba yol açtı. Bayram süresince ise kentimizde 
meydana gelen 62 trafik kazasında 14 kişi yaralandı iki kişi ise yaşamını yitirdi.

Üç işçi rahatsızlandı Demokrasi 
Meydanı'nda toplanan işçiler, burada 
ayakkabılarını ve çoraplarını çıkartarak, 
bir süre işveren aleyhinde sloganlar 
attılar. Eyleme katılan işçiler, daha sonra 
da Büyükşehir Belediye binası önüne 
kadar yürüyüş yaptı.

Görüşmeler uyuşmazlıkla sonuçlandı
DİSK'e bağlı Genel-İş Sendikası'nın 

Büyükşehir Belediyesi ile Gaziantep 
Su ve Kanalizasyon İdaresi'nde 
çalışan bin 200 işçi adına yürüttüğü 
toplu iş sözleşmesi görüşmeleri, 
uyuşmazlıkla sonuçlandı. Sendikanın 
işçi ücretlerinin yüzde 50 artırılması 
ve sosyal haklarda iyileştirme istemine 
karşılık işverenin yüzde 6 zam önermesi 
üzerine, uyuşmazlık zaptı tutularak 
görüşmelere ara verildi. Genel-İş 
Sendikası'nın Şehitkamil Belediyesi'nde 
çalışan 280 işçiyi kapsayan toplu iş 
sözleşmesi görüşmelerinde de aynı 
nedenlerle henüz anlaşma sağlanamadı. 
İşçi ücretlerine yüzde 6 oranında 
zam yapılmasını öneren işveren ile 

bu öneriyi kabul etmeyen sendika 
yöneticileri, toplu iş sözleşmesi 
görüşmelerini bay- ramdan sonra 
sürdürecek.

Gaziantep merkez Şahinbey 
Belediyesi'nde çalışan 480 işçiyi 
kapsayan toplu iş sözleşmesi 
görüşmeleri de anlaşmayla 
sonuçlandırılamadı. İşçi ücretlerinin 
yüzde 100 artırılması istemiyle 
toplu iş sözleşmesi masasına oturan 
Türk-İş'e bağlı Belediye-İş Sendikası 
yöneticilerine işverenin vereceği karşı 
öneri, Kurban Bayramı sonrasında 
yapılacak görüşmelerde ortaya çıkacak.

Belediye-İş Sendikası, Şahinbey 
Belediyesi yanında Yavuzeli, 
Büyükşahinbey ve Sakçagözü belde 
belediyelerinde istihdam edilen 
80 işçi adına toplu iş sözleşmesi 
görüşmesi yürütüyor. Sendika, belde 
belediyelerinde çalışan işçilerin 
ücretlerine, yüzde 70 ile yüzde 100 
arasında değişen oranlarda zam 
yapılmasını istiyor.

İşçiler bayrama buruk girdi
Belediyelerde çalışan 2 bin 40 işçi, toplu iş sözleşmelerinin 

bağlanamaması nedeniyle Kurban Bayramı'nı buruk karşıladı. 
Özbelde A.Ş'den, sendikalı oldukları gerekçesiyle işten 
çıkartıldıklarını iddia eden 150 işçi, bayramdan bir gün önce 
yalınayak yürüyerek eylem yaptı. Özbelde A.Ş.'de çalışırken işten 
çıkartıldıkları için açlık grevine başlayan 17 işçiden 3'ü rahatsızlandı.

Devlet Bakanı Kürşad Tüzmen, 
Gaziantep'in yabancı yatırımcılar için 
gerekli potansiyele sahip olan çok 
önemli bir il olduğunu söyledi.

Bakan Tüzmen, yaptığı konuşmada, 
Gaziantep'in teşvik kapsamına 
alınmamasının, yabancı yatırımlar için 
bir engel oluşturmayacağına dikkat 
çekti.

GAP'ın sanayi ve ticaret merkezi 
konumunda bulunan Gaziantep'in 
sınır ticareti açısından da son derece 
önemli bir kent olduğuna işaret eden 
Tüzmen, şöyle konuştu: "Gaziantep'in 
sanayisi var, alanında uzmanlaşmış 
ticaret adamı var, kalifiye elemanı var. 
Coğrafi konumu, altyapı ve ulaşım 
imkanları bakımından önemli bir 

merkez konumunda. Yabancı sermaye 
için bu potansiyeli bakımından son 
derece cazip bir kent. Yabancı sermaye, 
sadece teşvik için bir ülkeye veya bir 
kente yatırım yapmaz. Teşvik, yapılacak 
yatırımlar için cazip olan 10 maddeden 
sadece birini oluşturur. Gaziantep, 
teşvik kapsamında değil, ama 
yabancıların aradığı 10 maddelik şarttan 
9'una sahip. Gaziantep'i, ekonomik 
açıdan daha da geliştirebilmek için 
çalışmalarımız sürüyor."

Tüzmen, Gaziantep Büyükşehir 
Belediyesi'nin yan kuruluşu Özbelde 
A.Ş.'de çalışırken işten çıkartılan 150 
işçinin, belediye binası girişinde yaptığı 
protesto eylemine ilişkin ise şunları 
söyledi:

Belediye başkanımızın yanlış bir 
işlem yaptığını düşünmüyorum. Bu 
konuda onun da haklı olduğu tarafları 
olabilir. Belediye Başkanı ile yapacağım 
özel görüşmede bu konuda gerekli 
bilgileri alıp, varsa bir haksızlık gereğini 
yapacağım."

Bakan Tüzmen, bayramlaşma 
sırasında, çocuklarla yakından 
ilgilenirken 5'er YTL de bayram harçlığı 
verdi.

Tüzmen, bir gazetecinin, "Başbakan 
Erdoğan çocuklara 10 YTL bayram 
harçlığı veriyor, siz neden 5 YTL 
veriyorsunuz? "sorusunu ise "Ne 
haddime, sayın Başbakan ile boy 
ölçüşebilir miyim?, benim imkanın bu 
kadar" diye cevaplandırdı.

Gaziantep, yabancı yatırımcı için cazip il
Gaziantep'e geçen yıl 244 bin 6 turist 

geldi. İl Kültür ve Turizm Müdürü 
Mehmet Aykanat, yaptığı açıklamada, 
Gaziantep'i geçen yıl 220 bin 374'ü 
yerli, 23 bin 632'si yabancı olmak 
üzere toplam 244 bin 6 turistin ziyaret 
ettiğini belirtti.

Gaziantep'e 2003 yılında 190 bin 
228’i yerli, 13 bin 977'si yabancı 
toplam 204 bin 205 turistin geldiğini 
belirten Aykanat, "Gaziantep'e 
gelen turist sayısı, geçen yıl önceki 
yıla oranla yüzde 20 arttı" dedi. 
Gaziantep'i ziyaret eden yerli turist 
sayısındaki yüzde 15 oranındaki artışa 
karşılık, yabancı turist sayısının yüzde 
70 oranında arttığına dikkati çeken 
Aykanat, sözlerini şöyle sürdürdü:

"Tarihin çeşitli zamanlarında 

değişik uygarlıklara ev sahipliği 
yapan Gaziantep zengin bir turizm 
potansiyelini sahip bulunuyor. Farklı 
uygarlıklardan günümüze ulaşmış çok 
sayıda eserin bulunduğu Gaziantep'i, 
iyi bir tanıtımla bugün olduğundan 
çok daha fazla turistin ziyaret etmesi 
sağlanabilir. Gaziantep Valiliği'nin 
katkılarıyla tanıtım konusunda 
çalışmalarımızı sürdürüyoruz."

Aykanat, Zeugma mozaiklerinin bir 
bölümünün sergilendiği Arkeoloji 
Müzesi, eser açısından oldukça 
zengin bir konumda bulunan 
Etnografya Müzesi ile Yesemek Açık 
Hava Müzesi ve Rumkale ören yerine 
yerli ve yabancı turistlerin ilgisinin 
her geçen yıl arttığını sözlerine 
ekledi.

Turist sayısı arttı
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SAYFADEVAM 
HABERLERİ

Kentimize göç eden 65 bin 524 kişinin 
6 bin 65’ini tayin değişikliği nedeniyle 
kentimize göç ederken, 6 bin 27’si iş 
bulmak ve işe başlamak, 7 bin 317’si 
eğitim, 2 bin 773’ü medeni durum 
değişikliği-ailevi nedenler, 7 bin 72’si 
daha iyi konut ve yaşam koşulları, 8 bin 
287’sini hane-aile fertlerinden birine 
bağımlı göç, 288’ini memlekete geri 
dönme, 78’ini sağlık bakım, bin 86’sını 
ev alınması, 22 bin 172’sini doğal afet 
ve 611’ini ise diğer bilinmeyen nedenler 
oluşturdu. 

Antep’in net göç hızı
-3,8 olarak kaydedildi

İstatistiklere göre Güneydoğu Anadolu 
Bölgesi’nin lokomotif şehirleri arasında 
yer alan Antep’te göç edenlerin 
sayısındaki artış dikkat çekti. Geçen yıl 
65 bin 524 kişinin göç ettiği şehrimizde, 
73 bin 835 kişi ise başka illere göç etti. 
Antep’in net göç hızı ise -3,8 olarak 
kaydedildi. Haber Merkezi 

Deprem sonrasında 
74 bin kişi göç etti

2 milyon 164 bin kişinin yaşamını 
sürdürdüğü Antep’te, kent merkezi 
çöplükten geçilmiyor. Vatandaşın çöplerini 
yerlere atması ise şehirde çöp atma 
kültürünün gelişmediğini bir kez daha 
gözler önüne serdi. Ayrıca çöp kutusu 
veya konteyner yerine yerlere atılan çöpler 
kötü bir görüntüye ve çevreye ise kötü 
kokuların yayılmasına neden oluyor. 

Vatandaş, ‘’Antep’te yaşamak artık zor 
hale geldi. Bir yandan ekonomik kriz 

ile mücadele ederken diğer taraftan ise 
kötü kokular nedeniyle şehir yaşanmaz 
bir hale geldi. İnsanlarda çöp atma 
kültürünün gelişmediğini çöplerini 
çöp kutusu ve konteyner yerine yere 
atmasından anlayabiliriz. Bu görüntüler 
şehrimize hiç yakışmıyor. İnsanlara çöp 
atma konusunda eğitim verilmeli diye 
düşünüyorum. Yoksa başka türlü bu 
sorun ile mücadele edilmez’’ dedi. Haber 
Merkezi 

Antep’te çöp kültürü 
bir türlü gelişmiyor

Alınan karar sonrası genel kurul 
ilanlarının Türk Mühendis ve Mimar 
Odaları Birliği’nin kurumsal internet 
sitesinde ve belirlenen birliğin ilan 
yerlerinde yayımlanacağı öğrenildi.

Türk Mühendis ve Mimar Odaları 
Birliği’nin kararının anlaşılmaz olduğunu 
belirten Anadolu Basın Birliği Genel 
Başkanı Mehmet Bora Zor, “ Tasarruf 
tedbirleri konu olduğunda ilk olarak 
basının akla gelmesinden artık bıktık. Oda 
ve kurum yöneticileri kendi konforları söz 
konusu olduğunda tasarrufu akıllarına 
getirmezken, ilk tasarruf kalemi olarak 
basın sektörünü ele almaları, dile 
getirilen demokrasi nutuklarıyla tezat 
oluşturmaktadır. Bütün çağdaş toplumlarda 
halkın haber alma özgürlüğünün temini 
ve sağlam bir demokrasi yapısı için 
basın sektörü sürekli desteklenmektedir. 
Ülkemizde ise basın harcamaları ilk 
tasarruf kalemi olarak akla gelmektedir. 
Genel Kurul İlanları için ‘ne var ki kendi 
internet sitemizde yayımlayalım’ diye karar 
verenler, bundan sonra haberlerini de 
kendi sitelerinde yayımlasınlar. Yerel basın 
tamamen bittiğinde, özgür ve güçlü basının 
önemini anlayacaklar. Ama iş işten geçmiş 
olacak.” dedi.

Alınan bu kararın diğer meslek 
birliklerine de örnek teşkil etmesinin, 
zaten zor günler yaşayan yerel basına bir 
darbe daha anlamına geldiğini belirten 
Zor, “Tarafsız ve özgür bir basının varlığı 
güçlü bir demokrasinin göstergesidir. 
Demokrasimizin sağlıklı işleyebilmesi ve 
düşünce özgürlüğünün toplumun tüm 
kesimlerince yaşanabilmesi, ancak basının 
önündeki engellerin kaldırılmasıyla 
mümkündür. Her fırsatta demokrasiden 
bahseden Türk Mühendis ve Mimar 
Odaları Birliği, kendilerince masumane 
diyebilecekleri tasarruf tedbiri ile basın 
sektörüne değil, demokrasiye ağır bir darbe 
indirdiğini bir gün idrak edecektir.” dedi.

Tasarruf tedbirleri denildiğinde 
ilk olarak basın sektörünün akla 
gelmesinden bıktıklarını belirten 
Zor, “ Basın emekçileri önemli bir 
kamu görevini üstlenmektedir. Evet 
bu görev kutsal bir görevdir. Ancak 
basın mensuplarının da geçindirmek 
zorunda oldukları bir evleri, bir 
aileleri vardır. Kendi konforlarından, 
kendi keyiflerinden taviz vermeyen 
yöneticilerin, basın harcamalarını kısarak 
tasarruf yaparmış gibi görünmelerini 
üzüntüyle izliyoruz. Basının ne kadar 
önemli bir görev üstlendiğini, son basın 
kuruluşu da kapısına kilit vurduğunda 
anlayacaklar. Ancak artık o saatten 
sonra seslerini duyuracak bir organ da 
bulamayacaklar” dedi.

Haberlerinizi de 
kendi sitenizde 

yayınlayın

Yılmazer, “Yerli turist, yabancıların 
geldiğini görerek bölgeye gelmeye 
başlamıştı. Fakat bu yanlış algı, 
deprem, covid üst üste geldiğinde 
bataklığa doğru sürüklendik. O 
nedenle aklımızı başımıza almazsak, 
ne Gaziantep ne de ülkemizde 
doğru bir turizm ekonomisinden 
söz etmek mümkün olmayacak’’ 
tespitini yaptı. 

Sektörümüz içler açısı durumda
‘Bu ara kültür turizmine para 

harcayarak insanların sayısında da 

ciddi bir düşüş söz konusu’ diyen 
Yılmazer, ‘’Yabancı turist konusunda 
bir algı çalışması yok. Şu anda Ege 
Adaları daha ucuz gibi bir algı var. 
Ege bölgemizin insanları ve esnafları 
adalara gidip hizmet vermeye 
başladı. Gerçekten sektörümüz içler 
açısı durumda’’ ifadelerini kullandı. 

Seyahat acenteleri ayakta 
kalma mücadelesi veriyor

Gaziantep’teki seyahat 
acentelerinin ayakta kalma 
mücadelesi verdiğini kaydeden 

Yılmazer, ‘’Bu kafa ile gidersek 
bu şehirde turizmden söz etmek 
mümkün olmayacağı gibi tekstil, 
gıda ve birçok sektörden de söz 
etmek mümkün olmayacak. 
Çünkü yanlış vergi politikalarıyla 
ithalatçının, ihracatçının ve 
üreticinin sırtına biniliyor. O 
sebeple hep birlikte bataklığa doğru 
gidiyoruz’’ şeklinde konuştu. 

Katma değer vergisinin kat be 
kat fazlasını ödemeye çok alıştık

Yurt dışı harçlarının 

yükseltilmesine değinen Arsan 
Seyahat Acentesi Yönetim Kurulu 
Başkanı Ayşenur Yılmazer, 
konuşmasını şöyle tamamladı: 
‘’Yurt dışı çıkış harçlarının 150 
liradan 500 liraya çıkarılması 
akıl almaz bir çılgınlık. Çok az 
ülkede yurt dışına giden kişilere 
ceza kesmek gibi bir para var. Bu 
mantığa aykırı bir uygulama. Katma 
değer vergisinin kat be kat fazlasını 
ödemeye çok alıştık.’’ Haber 
Merkezi

Pastadan halen çok az 
bir pay alıyoruz

Gaziantep Ayakkabı Sanayicileri 
ve İhracatçıları Derneği Genel 
Kurulu yapıldı. Tek liste ile gidilen 
seçimde başkanlığa Resul İncearık 
seçildi. 

İncearık, ‘’Dünya genelinde bir 
sıkıntı olsa da Gaziantep üreticisi 
olarak ihracatta iyi konumdayız. 
Ama pastadan halen çok az bir 
pay alıyoruz. Pastadan daha 
fazla pay alabilmek için yurt 
dışına ziyaretler gerçekleştirmek 
ve temsilcilikler açmak gibi 
çalışmalar yapacağız’’ şeklinde 
konuştu.  

Ayakkabı çarşısı 
kurmak istiyoruz

Markalaşmak için belli bir 
yol haritasının bulunduğunu 
ifade eden İncearık, ‘’Ayakkabı 
çarşısı kurmak istiyoruz. Bu çarşı 
içerisinde üyelerimizin tamamının 
birer mağazasının olması 
lazım. Çünkü markalaşmakta 
önemli olan tüketiciye ulaşmak. 
Bunu sunabilmek için mutlaka 
perakende iş yerinin olması 
gerekiyor. Yerel yönetimlerin 
desteği ile bu projemizi hayata 
geçirmek istiyoruz’’ dedi. 

Birçok projemiz bulunuyor
Gaziantep’in sıradan bir ayakkabı 

üreticisi olmadığını sözlerine 
ekleyen İncearık, ‘’Dünyanın 

her ülkesine her kalitede ürün 
üretip gönderebilecek kapasitede 
üreticilerimiz bulunuyoruz. 
Birçok projemiz bulunuyor. Bu 
projelerimizi hayata geçirmek 
için ve sektörümüzün daha 
iyi noktalara ulaşması için 
sektörümüzün diğer paydaşları 
ile ortak hareket ederek Yönetim 
Kurulu Üyelerimiz ile gece-
gündüz demeden çalışacağız’’ 
mesajı verdi. 

Üyelerimiz ile birlikte 
Gaziantep’teki ayakkabı 

fuarlarına katılım sağladık
Gaziantep Ayakkabı Sanayicileri 

ve İhracatçıları Derneği Eski 
Başkanı Bülent Aksin, ‘’Gerek 
pandemi dönemi gerekse de 
sonrasında yaşadığımız ekonomik 
krizler ortamında hepimiz kendi 
gayretleri ile ayakta durmaya 
imalatımızı devam ettirmeye 
çalıştık. Dernek olarak en büyük 
sorunlarımızdan biri olan 
sayacılar ile ücret konusunda bir 
düzen tutturmaya gayret ettik, 
çeşitli toplantılar yaptık. Ayakkabı 
imalatçıları ve ihracatçıları olarak 
en önemli faaliyetlerimizden 
biri olması gereken fuarlara 
katılım konusunda ilk olarak 
dernek üyelerimiz ile birlikte 
Gaziantep’teki ayakkabı fuarlarına 
katılım sağladık’’ açıklamasını 
yaptı. Haber Merkezi 

Sektör olarak en büyük 
sorunumuz markalaşamamak

İkinci el konut satışları arttı
Konut faiz oranlarının düşmesi ve 

gurbetçilerin gelmesiyle birlikte şehirde 
konut satışları yeniden yükselişe geçti. 
İkinci el konut satışlarının ilk el konut 
satışlarına göre daha fazla satıldığı 
kentte ilk el konut fiyatları ise gün 
geçtikçe yükselmeye devam ediyor.  

İnsanlar cebindeki 
paraya göre konut alıyor

İkinci el konuta olan rağbeti fiyatlara 
bağlayan Kuzey Emlak Yönetim 
Kurulu Başkanı Hasan Eryılmaz, 
‘’Sıfır dairelerinin fiyat çok yüksek. 
O nedenle vatandaş sıfır daire almak 
da zorlanacak ya da hiç alamayacak. 
Yüksek bir faiz indirimi olmadığı 
sürece bu ilerleyen zamanlarda da 
bu şekilde olacak. Dolayısıyla ikinci 
el konutlar daha uygun olduğu için 
insanlar daha fazla rağbet göstermeye 
başladı’’ açıklamasını yaptı. 

Konut faiz oranları 
geçen aylara göre düştü

Konut faiz oranlarının geçen aylara 
göre düştüğünü kaydeden Eryılmaz, 
‘’Yüzde 4,5 ile 5 oranında olan konu 
faiz oranları yüzde 3’e kadar geriledi. 
Ayrıca bankalar kredi limitlerini biraz 
yükseltti. Geçmiş dönemde 300-400 
bin lira kredi imkanı tanıyan bankalar 
milyonun üzerinde kredi veriyor. 
Bundan dolayı satışların arttığını 
söyleyebiliriz’’ ifadelerini kullandı. 

Kavaklık’ta topraktan 2+1
satılık daire fiyatı 5 ile 6 milyon lira
Kavaklık’ta topraktan 2+1 satılık 

dairenin fiyatının 5 ile 6 milyon lira 
arasında değiştiğini sözlerine ekleyen 
Eryılmaz, ‘Bankalar ‘İlkevim’ kredisi 
şartları ağır olmasına karşın evin 
değerinin yüzde 70-80’ine kadar kredi 
çıkabiliyor. Eğer ilkevim şartlarına 
uymuyorsa evin değerinin yüzde 
30-40’ını veriyor. Bunların yanı sıra 
gurbetçilerin gelmesiyle birlikte 
sektörde bir kıpırdanma başladı’’ dedi. 
Haber merkezi 

Vatandaş artık sıfır daire 
almakta zorlanacak 

Turist Antep’e gelirken artık iki kez düşünüyor

Öğümsöğüt Mahallesi ziyaretinde konuşan Başkan 
Umut Yılmaz, “Dedikodular artık tutmuyor ve 
bırakılmalı. Şu ana kadar 150 ton gıda paketi dağıttık. 
Ben, bu gıda paketlerini dağıtırken övünmüyorum, 
aksine üzülüyorum.” dedi.

Şehitkamil Belediye Başkanı Umut Yılmaz’ın 
gerçekleştirdiği mahalle ziyaretleri, halkla birebir iletişim 
kurma ve sorunları yerinde tespit etme açısından 
büyük önem taşıyor. Başkan Umut Yılmaz, göreve 
geldiği günden bu yana sık sık gerçekleştirdiği mahalle 
ziyaretleri kapsamında bu kez Öğümsöğüt Mahallesi 
sakinleriyle bir araya geldi. Başkan Yılmaz, mahalle 
halkının yoğun ilgisi ve samimi karşılaması eşliğinde 
gerçekleşen ziyarette, vatandaşların sorunlarını dinleyip 
taleplerini not aldı.

Ziyaret sırasında konuşan Öğümsöğüt Mahalle Muhtarı 
Ökkeş Daşgın, Başkan Yılmaz’a minnettar olduklarını 
dile getirerek, “Başkanım, size öncelikle çok teşekkür 
ediyorum. Öğümsöğüt Mahallesinde bugüne kadar 

hiç bu kadar kalabalıkla karşılanan bir siyasi olmadı.” 
diyerek Yılmaz’ın mahalle halkı üzerinde bıraktığı 
olumlu izlenimi ifade etti. Muhtar Daşgın, Başkan 
Yılmaz’ın sadece bir belediye başkanı olarak değil, aynı 
zamanda halkın içinden biri olarak her zaman mahalle 
sakinlerinin yanında olduğunu vurguladı.

Başkan Yılmaz, mahalle sakinlerine hitaben yaptığı 
konuşmada, hakkında yayılan bazı asılsız dedikodulara 
da değindi. Hizmet odaklı bir anlayışla çalıştığını ve 
halkın refahı için her zaman doğru olanı yapmaya 
devam edeceğini vurgulayan Yılmaz, “Yeni bir belediye 
başkanıyım. Hakkımda, bir camiyi bakıma alıyoruz, 
hemen bir laf duyuyorum ki ‘Kuran kursunu kapatmış.’ 
deniliyor. Minareyi bakıma alıyoruz, boya yapacağız, 
‘Camiyi kapatmış.’ diyorlar. Ancak ben, köylü bir 
adamım. Sülalem, babaannem, dedem, amcalarım, 
yengem, halam; hacı bir aileden geliyorum. Bu 
dedikodular artık tutmuyor ve bırakılmalı.” şeklinde 
konuştu.

Başkan Yılmaz, konuşmasının devamında Şehitkamil 
Belediyesinin yürüttüğü sosyal yardımlar hakkında 
bilgi vererek, toplumun dezavantajlı kesimlerine yönelik 
yapılan çalışmalardan söz etti. “Şu ana kadar 150 ton 
gıda paketi dağıttık. Ben bu gıda paketlerini dağıtırken 
övünmüyorum, aksine üzülüyorum. Adam evlenmiş, 
asgari ücretle geçinmekte zorlanıyor. Bu gencin evine 
1 tane ekmek götürebilirsek ne mutlu bize. Burada 3 
belediye başkanıyız. 3 belediye başkanının, ‘Ben daha 
iyi yaparım.’ diye yarışması lazım.” diyen Yılmaz, sosyal 
yardımların önemine dikkat çekti.

Gaziantep’in demografik yapısına da değinen Başkan 
Yılmaz, kentin Türkiye’nin en fazla Suriyeli barındıran 
ikinci şehri olduğunu hatırlatarak, bu durumun 
gelecekteki etkileri üzerine düşünülmesi gerektiğini 
söyledi. Yılmaz, “Harika günler yaşıyorsunuz, bugünlerin 
kıymetini bilin. Türkiye’nin en fazla Suriyeli barındıran 
ikinci şehri Gaziantep. Şu anda 4 kişiden 1’i Suriyeli. 
Ama 10 yıl sonra kusura bakmayın 4 kişiden kaçı Suriyeli 

olur? Bu mesele ne CHP’nin, ne AKP’nin meselesidir.” 
sözlerini kaydetti.

Ziyaret boyunca vatandaşların sorunlarını 
dinleyen ve çözüm önerilerini sunan Başkan Yılmaz, 
mahalle sakinlerine sorunlarını ve taleplerini yazılı 
olarak belediyeye iletmeleri gerektiğini hatırlattı. 
Yazılı iletişimin sorunların çözümünde daha etkili 
olduğunu dile getiren Başkan Umut Yılmaz, “Bana 
lütfen sorunlarınız varsa iletin. Söz uçar yazı kalır. 
Bana bir şey söylediğiniz zaman, yazı ile belediyeye 
sunun” dedi. Yılmaz, halkın her türlü talebine ve 
sorununa kulak verdiklerini, ancak resmi yollardan 
iletilen taleplerin daha hızlı ve etkili bir şekilde 
değerlendirileceğini ifade etti.

Bu tür ziyaretlerin devam edeceğini ifade eden 
Başkan Umut Yılmaz, Şehitkamil’i daha yaşanabilir 
bir yer haline getirmek için halkın görüş ve önerilerini 
her zaman dikkate alacaklarını vurguladı. Haber 
Merkezi

Türkiye’nin en fazla Suriyeli barındıran ikinci şehri Gaziantep


